
Referat	fra	årsmøte	i	Bjerkøya	vei	-	og	velforening	28.	mai	2020.	

	
Oppmøte:	25	personer	i	tillegg	til	styret	i	Bjerkøya	vei-	og	velforening.		

Innkallingen	til	årsmøtet	ble	godkjent.		

Atle	Iversen	ble	valgt	til	møteleder.		

De	som	ble	valgt	til	å	skrive	under	protokollen:	Sissel	Bakken	Ansok	og	Gerd	Lillian	Teigstad.	

Innkomne	saker:		

1. Forslag	om	at	Bjerkøya	veiforening	tar	over	drift	og	vedlikehold	av	hovedveien	i	Solbakken.		
a. Atle	Iversen	informerer	om	brøteordningen	som	Bjerkjøya	veiforening	fikk	i	stand	på	

1980	tallet	med	kommunen,	som	innebærer	at	kommunen	brøter	veiene	på	
vestsiden	av	Bjerkøya,	mens	veiforeningen	har	ansvaret	for	sommervedlikeholdet.		

b. Innsigelse	til	forslaget:	Bekymring	rundt	om	det	er	akutt	behov	for	å	koste	på	
Solbakken	mye	pr	i	dag.	Det	er	det	ikke,	men	det	vil	komme	kostnader	på	sikt	som	
det	gjør	på	alle	veiene	på	Bjerkøya.		

c. Innsigelse	til	forslaget:	I	Solbakken	veiforening	sine	vedtekter	står	det	at	de	har	
vedlikeholdet	av	veien,	da	bør	dette	endres.	Her	har	de	blitt	enige	om	at	de	ikke	skal	
bruke	penger	på	å	drifte	og	vedlikeholde	veien,	men	viktig	at	vedtekten	endres.		

Forslaget	ble	vedtatt	med	flertall	på	årsmøtet.	

2. Endring	av	kontingent	for	Bjerkjøya	veiforening,	fra	700	kr	pr	år	for	hytter	og	1500	kr	pr	år	for	
hus,	til	1000	kr	pr	år	for	alle.	Dette	gjør	arbeidet	med	administrasjon	enklere	og	ordningen	
mer	rettferdig	da	noen	bor	på	hyttene	og	andra	har	hus	til	hytte.	

a. Innsigelse	til	at	man	mener	dette	er	lite	utfordrende	å	administrere	og	at	de	aller	
fleste	forstår	forskjellene	her.		

b. Det	kommer	inn	en	anmodning	om	å	opprettholde	forskjell	i	avgift	for	hytteeiere	og	
fastboende.		

Forslaget	ble	vedtatt	med	flertall	på	årsmøtet.		

3. Endring	av	kontingent	for	Bjerkøya	velforeing	fra	300	kr	pr	år	til	400	pr	år.	Dette	er	det	
frivillig	å	betale,	men	alle	oppfordres	til	å	betale.	Grunnen	til	økningen	er	at	vi	skal	
oppgradere	området	på	Skøytebrygga	med	ny	levegg,	nye	mål	og	nytt	dekke.	I	tillegg	et	det	
ønske	om	å	oppgradere	lekeplassene	innerst	i	Fiskekroken	og	Barken.		

Årsberetningen	ble	lest	opp.	

Regnskapet	og	budsjettet	gjennomgås	av	Tone	Halvorsen	og	budsjett	ble	godkjent.		

Valg	av	nytt	styre:	Nina	Larsen	ble	valgt	inn	som	medlem	i	arrangementkomiteen,	og	Linda	Channet	
Hafskjold	og	Camilla	Auke	Iversen	ble	valgt	inn	i	styret	i	Bjerkjøya	vei	og	velforening.		

Det	nye	styret	se	slik	ut:		

	

Leder:		 	 	 	 Atle	Iversen,	fastboende		 	



Sekretær:	 	 	 Lena	Edvardsen,	fastboende	

Styremedlemmer:	 	 Linda	Chanett	Hafskjold,	fastboende	 	 	

	

Camilla	Auke	Iversen,	fastboende	

Pål	Kvam,	hytteeier	

Øyvind	Stampe,	hytteeier	

	 	 	 	 Ernst	Arne	Henriksen,	fastboende	

	 	 	 	 Roar	Iversen,	fastboende	

	 	 	 	 Tone	Halvorsen,	kasserer	men	i	ikke	i	styret.		

Arrangementskomite:		 	 Nina	Larsen		

	 	 	 	 Linda	Chanett	Hafskjold	

	 	 	 	 Hilde	Halvorsen	Iversen	

	 	 	 	 Camilla	Auke	Iversen	

	

Andre	saker	som	kom	opp	etter	årsmøtet:		

• Det	mangler	fortsatt	lys	i	Ankerbakken.	
• Veilys	videre	fra	Ankerbakken	til	Sydvesten	ønskes.	Her	er	det	midler	dersom	noen	ønsker	å	

gå	i	gang	med	å	finne	noen	som	kan	gjøre	jobben.		
• Fiber	er	ønskelig,	her	trengs	også	noen	som	kan	gjøre	jobben	med	å	finne	både	pris	og	folk	

som	kan	utføre	arbeidet.		
• Mange	kjører	fort	på	Bjerkjøya.	En	oppfordring	til	alle	om	å	gå	hjem	å	snakke	med	alle	som	

kjører	bil,	sykkel,	motorsykkel,	el-sykkel	osv.	Tilpass	farten,	her	bor	mange	barn	og	dyr,	vi	har	
ingen	å	miste!	Alternativt	blir	det	fler	fartsdumper.	Krysset	Vestsideviene/Ankerbakken	er	
spesielt	ille.	

• Skiltet	med	Bjerkøya	på	bør	flyttes	over	til	den	andre	enden	av	moloen.		
• Vedlikehold	av	oppslagstavler	bør	velet	utføre,	postkassestativer	enkelte	steder	trenger	også	

vedlikehold,	dette	oppfordres	de	som	har	postkasse	der	til	å	utføre.		

	

Ref.	Lena	Edvardsen	

	

Underskrift:	

	

	

___________________________________																									___________________________________	

Sissel	Bakken	Ansok																																																																			Gerd	Lillian	Teigstad	


